
From: Светослав Петров  

Sent: Sunday, February 4, 2018 8:30 PM 

To: e.ilieva@sofia.bg  
Subject: Относно критерии за прием на I-ви клас 

  

Уважаеми доц.д-р Чобанов, 

Пише Ви един баща на две деца. Ще бъда кратък: 

1. Адмирации към Вас и Столична община затова, че се опитвате да въведете ред в 
приема в столичните училища и детски градини.  

2. Критерият брат/сестра в същото училище предлагам да бъде също водещ критерий 
за прием за учебната 2018-2019 година. По каквито и критерии да са приети 
настоящите вече ученици /не споря доколко са били правилни или не приемите 
предишни години, но е факт, че има семейства с повече от едно дете и по-големите 
деца учат вече в едно или друго училище/ мисля, че е редно да се даде шанс на 
техните братчета/сестричета да бъдат приети в същото училище с предимство.  

Ако решите да се съобразите с моето предложение, наесен семейството ми ще 
открием учебната година в един и същи училищен двор! 

Благодаря за разбирането! 

Поздрави 

Светослав Любенов 

 


